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Gökhan'dan vazgeçti
Beşiktaş Futbol Yatırımları, KAP'a gönderdiği açıklamada 
Gökhan Süzen'in transferinden vazgeçildiğini bildirdi. 
Açıklamada İstanbul Büyükşehir Belediye Spor A.Ş. ‘nin 
Futbolcusu Süzen transferinden vazgeçmiştir" denildi.  

TÜRKİYE Futbol 
Federasyonu'ndan dün 
gece saat 24:00'e kadar 
transfer izni alan Beşiktaş, 
son transefer 
girişimlerinden sonuç 
alamadı. Görüşmelerin 
başlandığı İstanbul 
Büyükşehir 
Belediyesporlu futbolcu 
Gökhan Süzen'in 

transferinden vazgeçildiği 
duyurulurken, son 
saatlerdeki Nene çabaları 
da sonuçsuz kaldı. Gökhan 
Süzen ile ilgili Konuyla 
ilgili Kamuyu Aydınlatma 
Platformu'na yapılan 
açıklamada ''Şirketimiz, 
İstanbul Büyükşehir 
Belediyespor'un 
futbolcusu Gökhan 

Süzen'in transferinden 
vazgeçmiştir'' denildi. 
Nene'nin transferi ise 
'bonservis' engeline takıldı. 
Siyah-Beyazlı Yönetim, 
Fransa'nın Paris Saint 
Germain takımında forma 
giyen 31 yaşındaki 
Brezilyalı futbolcu ile 
anlaşmıştı. Beşiktaş'ta 
Nene transferi'de olmadı. 



Aybaba çok memnun
Fernandes hakkında konuşan Beşiktaş Teknik Direktörü 
Samet Aybaba, “Onunla devamlı konuşuşorum. Fernandes 
artık gülüyor ve beyaz dişleri ortaya çıkıyor. O da dahil 
takımdaki herkesten çok mutluyum" şeklinde konuştu.

BEŞİKTAŞ Teknik 
Direktörü Samet Aybaba 
Fernandes mutlu dişleri 
görünüyor, üstüne 
titrediği Portekizli 
yıldızın artık mutlu 
olduğunu belirtirken, 
Batuhan Karadeniz için 
ise "Dilinin kemiği yok" 
dedi Beşiktaş'ın teknik 
patronu Samet Aybaba, 
takımın gidişatından son 
derece mutlu... 
Lig TV'ye demeç veren 
tecrübeli çalıştırıcı, 
"Fernandes'in kafası artık 

takımda mı, yoksa 
futbolda mı?" sorusuna, 
"Fernandes artık gülüyor 
ve beyaz dişleri ortaya 
çıkıyor. O da dahil 
takımdaki herkesten 
çok mutluyum" yanıtını 
verdi. Karabükspor 
maçında yaptığı iki 
asistle adından söz 
ettiren Batuhan 
Karadeniz'in 
performansını da 
değerlendiren Aybaba, 
"Onunla devamlı 
konuşuyorum. Batuhan, 

çok hiperaktif biri. 
Bazen espri yapmak 
istiyor ama nerede, ne 
zaman, ne konuşacağını 
bilmiyor. Bu durum 
sıkıntı yaratabiliyor ama 
şimdi çok istekli. Geçen 
gün Kıbrıs'a gidecekti, 
vazgeçti. İstanbul'da 
kalarak çalışmayı tercih 
etti. Bunu duyunca 
çok sevindim. Batuhan 
Milli Takım için de çok 
önemli. Onu geleceğe 
hazırlamaya çalışıyoruz" 
şeklinde konuştu.



Almeida ve Q7 kaldılar
BEŞİKTAŞ'TAN ayrılmak istediğini dile getiren Hugo 
Almeida, dün teknik direktör Samet Aybaba ile bir araya 
geldi. Portekizli golcünün tecrübeli teknik adam ile yaptığı 
uzun görüşmede, kalmak istediğini belirttiği öğrenildi.

AİLEVİ sorunlarını ve 
çocuğunun eğitimini 
bahane ederek 
Beşiktaş'tan ayrılmak 
istediğini dile getiren 
Hugo Almeida, dün teknik 
direktör Samet Aybaba ile 
bir araya geldi. Portekizli 
golcünün tecrübeli teknik 
adam ile yaptığı uzun 
görüşmede, Siyah-Beyazlı 
kulüpte kalmak istediğini 
belirterek, "Gelen teklifler 
beni tatmin etmedi. 
İstanbul'da kaldığım 
taktirde daha mutlu 
olacağımı düşündüm. 
Ailem de Türkiye'de 

kalmamızdan yana tavır 
koydu" dediği belirlendi. 
28 yaşındaki Portekizli 
futbolcunun sözleşmesinin 
bitiş tarihi olan 
2014 yılının Haziran 
ayına kadar Siyah-Beyazlı 
kulüpte kalmayı 
planladığı ifade edilirken, 
golcü arayışlarının bu 
görüşmenin ardından 
rafa kaldırıldığı bildirildi. 
Öte yandan, Beşiktaş ile 
1 yıl daha kontratı olan 
Quaresma, yıllık 3 milyon 
750 bin Euro ücret 
alacak. 29 yaşındaki 
futbolcu teknik direktör 

Samet Aybaba'nın kadroda 
yer vermeme kararı devam 
ederse takımdan ayrı 
çalışmalara devam edecek. 
Quaresma bugünden 
sonra sadece transfer 
sezonu devam eden 
Rusya, Güney Amerika 
ve Kuzey Amerika'da bir 
kulübe transfer olabilecek. 
Almeida ise en 
az bir yıl daha Beşiktaş'ta 
kalacak. Almeida'nın 
sözleşmesi 30 Haziran 
2014 tarihinde son 
buluyor. Taraftarla ise 
özellikle Quaresma'yı 
sahada görmek istiyordu.



Başka bir laboratuvar
Yüz konservatuvar öğrencisinin oluşturduğu Türkiye 
Gençlik Filarmoni Orkestrası, Avrupa başkentlerini 
kapsayacak dünya turnesi öncesi bu akşam Beşiktaş Fulya 
Sanat Merkezi'nde düzenlenecek etkinlikle sahne alacak. 

TÜRKİYE'NİN çeşitli 
konservatuvarlarından 
seçilen 100 genç 
müzisyenden oluşan 
Türkiye Gençlik Filarmoni 
Orkestrası, İstanbul'dan 
başlayacak, Türkiye ve 
Avrupa'nın çeşitli 
kentlerinde devam edecek 
turnelerine hazırlanıyor. 
Sabancı Vakfı'nın 
desteğiyle Toplum 
Gönüllüleri Vakfı çatısı 
altında faaliyet gösteren 
Türkiye Gençlik Filarmoni 
Orkestrası, 16 Ağustos'ta 
Şef Cem Mansur 

yönetiminde Sabancı 
Üniversitesi'nde kampa 
girdi. 100 genç müzisyen, 
üç hafta boyunca turne için 
hazırlandı. 
Sabah'ın sorularını 
yanıtlayan Şef Mansur, 
"Zor bir repertuarı 
mümkün olan en kısa 
sürede hazırlamaya 
çalıştık. Her yıl olduğu 
gibi, ilgi çekici bir 
konserler serisinin bizleri 
beklediğini 
söyleyebilirim" dedi. 
Türkiye Gençlik Filarmoni 
Orkestrası'nın halka açık 

ilk etkinliği bugün 
düzenlenecek. Beşiktaş 
Belediyesi Fulya Sanat 
Merkezi'nde düzenlenecek 
"Demokrasi Laboratuvarı" 
adlı etkinlikte, Cem 
Mansur'un kendi 
kelimeleriyle, gençlik 
orkestrası "müzik yoluyla 
birlikte yaşamayı" 
anlatacak. Açıklamalı 
prova olarak 
adlandırılabilecek etkinlik 
saat 20.00'de başlayacak. 
Orkestranın ilk "gerçek" 
konseri ise yarın 20.30'da 
Aya İrini'de düzenlenecek.. 



Yeni rotası çiziliyor
Deniz taşımacılığının yüzde 80-90'ının Beşiktaş, Kabataş, 
Karaköy, Eminönü, Kadıköy, Haydarpaşa ve Üsküdar'dan 
oluşan alan içinde yapıldığını belirten Şehir Hatları Genel 
Müdürü Süleyman Genç yeni rotalar belrleneceğini söyledi.

YOLCULARININ büyük 
bölümünü metrobüse 
kaptıran Şehir Hatları, 
yaklaşık iki hafta önce 
açılan Kadıköy-Kartal 
Metro Hattı ile yeniden 
bazı eski yolcularının 
tercihi oldu. Ancak 
Osmanlı'nın Şirket-i 
Hayriyesi gelecek yıllarda 
Marmaray, Lastik 
Tekerlekli Tüp Geçit ve 3. 
köprü projelerinin hayata 
geçirilmesiyle, yolcu 
sayısının daha da düşeceği 
endişesini taşıyor. Şehir 
Hatları AŞ, "yaklaşan 

tehlike"ye karşın, turistik 
taşımacılığa daha da 
ağırlık vermeyi, arabalı 
vapur seferleri başlatmayı 
ve Marmara'da ağır yük 
taşımacılığı işine girmeyi 
planlıyor. Şehir Hatları 
Genel Müdürü Süleyman 
Genç, "Turistik 
taşımacılığa ağırlık 
vereceğiz. İstanbul içinde 
deniz taşımacılığı yapanlar 
bu yolu tercih etmek 
zorunda kalacaktır. Çünkü 
Marmaray, 3. köprü, hatta 
Lastik Tekerlekli Tüp 
Geçit Projesi, Haliç'te 

metro geçiş projesi... Biz 
ve özel sektör, deniz 
taşımacılığının yüzde 80-
90'ını Beşiktaş, Kabataş, 
Karaköy, Eminönü, 
Kadıköy, Haydarpaşa ve 
Üsküdar'dan oluşan alan 
içinde yapıyoruz. Söz 
konusu ulaşım 
yatırımlarına, projelere 
baktığımızda bazı hatların 
yaklaşık yüzde 70 
oranında etkilenebileceğini 
görüyoruz. Örneğin 
Üsküdar-Eminönü, en 
çok yolcu taşıdığımız 
hattır” diye konuştu. 



Beşiktaş Gazetesi
Günlük web Gazetesi 

06.09.2012

Barış Günü kutlandı
Beşiktaş Belediyesi 1 eylül Dünya Barış Günü'nde 
düzenlediği etkinlikle göz doldurdu. Beşiktaş'ın cadde ve 
sokaklarında da süren etkinlikte Türkiye - Yunanistan Halk 
Oyunları Festivali ilgi çeken etkinlik arasında yer aldı.  

BE KTAŞİ Ş Belediyesi, 1 
Eylül Dünya Bar  Günü'ndeış  
Türk ve Yunanl  halkı  
oyunlar  ekiplerini bir arayaı  
getirdi. Barbaros 
Meydan 'nda gerçekle ecekı ş  
etkinlikte yakla k 400şı  
yabanc  konuk yer ald . Halkı ı  
oyunlar  gruplar  Be ikta ' nı ı ş ş ı  
cadde ve sokaklar n  turlad .ı ı ı  
Best FM'den Gönen’inde bir 
konser verdi i etkinli inğ ğ  

aç l na Be ikta  Belediyeı ışı ş ş  
Ba kan Vekili Kemalş  
Çilo lu’nun yan  s rağ ı ı  
Yunanistan’dan çe itliş  
protokol üyeleri de kat ld .ı ı  
Be ikta  Belediyesi, 1 Eylülş ş  
Dünya Bar  Günüış  
kapsam nda "Türkiye -ı  
Yunanistan Dostlu u Halkğ  
Oyunlar  Festivali" etkinli iı ğ  
düzenledi. Yunanistan'dan 6 
grubun aralar nda bulundu uı ğ  

yakla k 300 sanatç n nşı ı ı  
kat ld  etkinlik Be iktaı ığı ş ş 
Barbaros Meydan 'ndaı  
düzenlendi. Aç l a Be iktaı ış ş ş 
Belediye Ba kan Vekili Sn.ş  
Kemal Çilo lu’nun yan  s rağ ı ı  
Yunanistan’dan çe itliş  
protokol üyeleri de kat ld .ı ı  
Be ikta  Belediyesi'nceş ş  
gerçekle tirilen etkinlikş  
Be ikta l lar taraf ndan daş ş ı ı  
büyük ilgi ile kar land .şı ı


